

Announcements for 06-28-2020

2020年6月28日報告事項

1. Welcome brothers and sisters and friends to another virtual Worship Service this morning.
歡迎弟兄姐妹們今天上午再次參加在線主日崇拜。
2. Children Sunday Ministry is having virtual Promotion Sunday today (June 28) at 2:00 pm.
We thank God for all the children and their parents. We are excited and thankful for the six graders who are moving on to Youth Group.
今天（6月28日）下午 2:00 兒童事工部於網上慶祝升班，為各年齡組的孩童及家長、以及六年級生進升青年團契感恩。
3. We will observe Holy Communion next Sunday (July 5). Please prepare a piece of bread/cracker and a small cup of grape juice/wine at your home to observe Holy Communion together.
我們下主日（7月5日）守聖餐，請在家預備好一小塊麵包或蘇打餅乾和一小杯葡萄汁或葡萄酒。
4. The Church Board made plan to resume in-person worship for the English Worship Service first, starting on July 12. The Chinese Worship Service will resume at a later date. Please continue to pray for a smooth transition and for wisdom in making sure that we have a safe environment for the congregation.
執事會計劃從 7 月 12 日開始先重啓英文堂實體敬拜，中文崇拜以後恢復。請繼續為平穩過渡，並確保敬拜環境的安全禱告。
5. After further discussion, the Church Board has decided to hold a virtual Congregation Meeting on July 19 over Zoom. The main order of business will be the voting for new church officers. Both the English and Chinese Worship services will start at 9:30 AM with the Congregation Meeting starting at 11:30 AM. A link to the Zoom meeting will be provided when we get closer to the date.
經過進一步討論，教會執事會決定於 7 月 19 日在 Zoom 召開在線會員大會，主要議程為投票選舉新一任教會職員。中英兩堂崇拜都將於上午 9:30 開始，會員大會 11:30 開始。屆時將提供 Zoom 會議的鏈接。
6. After prayer and discussion, the Music and Bible Camp Committee has decided to cancel this year's MBC. We are hopeful that we will be able to hold a normal event in 2021.
經過禱告和討論，決定取消今年的音樂聖經營。希望 2021 年能正常舉辦。
7. There will be a prayer walk on Independence Day (July 4) at 9 am. Details will be sent out or posted on the church website.
步行禱告：國慶日（7/4）上午 9 點。詳細資料將另行發給大家或佈告在教會網站。

